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SLOVENSKO: Ministerka hospodárstva Denisa Saková (Hlas-SD) sa postavila pred
novinárov, aby Slovensku oznámila, že je najvyšší čas vymeniť teplárenský manažment.
Reagovala tak na tlačovú besedu Richarda Sulíka a Karola Galeka (SaS), ktorí na
ministerstve hospodárstva pôsobili.

Saková zo Sulíkovho pôsobenia na ministerstve hospodárstva pripomenula jeho „aféru“, týkajúcu sa
Dubaja, predraženú stavbu slovenského pavilónu na tamojšom EXPO, cestu jeho dcéry do Dubaja
štátnym špeciálom a podobne.

„Ale keď z toho Dubaja mal doviezť exponáty, tak ich nedoviezol a štát za to zaplatil státisíce
eur,“ pripomína Saková s tým, že s ľuďmi, ktorí pracovali na EXPO v Dubaji vedie ministerstvo sedem
súdnych sporov.

Sulík s Galekom tvrdia, že vedia, kedy nakupovať emisné povolenky. Saková si myslí, že títo dvaja
páni už pri nákupoch elektrickej energie dokázali, ako dobre to vedia.

„Keby vtedy (v r. 2022) nič nerobili, tak priemerná cena by bola 180 eur na megawatt hodinu. Prvým
posunom referenčného rámca zabezpečili, aby sa cena pohybovala a vyskočila na 350 eur a druhým
posunom referenčného rámca na nákup elektrickej energie nám cena vyskočila až na 530 eur za
megawatt hodinu,“dopĺňa ministerka s tým, že štát na kompenzáciách zaplatil niekoľko desiatok
miliónov eur za regulované ceny pre malých regulovaných podnikateľov.

Pripomenula tiež kompenzácie za teplo, ktoré sa vďaka menežmentu v teplárenských spoločnostiach
tiež neúmerne navýšili. V súvislosti s teplárňami Saková informovala o krokoch predstavenstva
niekoľkých teplární, ktoré zrazu kúpil nový majiteľ z Česka. A podobných tendrov Saková spomenula
niekoľko.

Galek so Sulíkom Sakovej vyčítajú, že nepodpísala povolenky na nákup emisií, čím Slovensko prišlo
o sedem miliónov eur, čo ministerka zhodnotila, ako čistú fabuláciu. Štátne teplárne na rok 2024 už
povolenky nakúpené majú a jednalo sa o povolenky na budúci rok. Saková na presných číslach
vysvetlila, v čom je Sulíkov výpočet neprofesionálny. A to bola pre ňu posledná kvapka, kedy sa
rozhodla vymeniť menežment teplární.

„Byť pánom Sulíkom, bola by som radšej neviditeľná a potichu by som sa premlčala do EP a možno
by som sa riadila heslom „Zíde z očí, zíde z mysle,“ uzavrela Saková.

Na sociálnej sieti na Sakovej tlačovku reagoval aj Richard Sulík.
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